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Valmistelija Hanke- ja hyvinvointikoordinaattori Susanna Schwartz-Matero, 
 puh. 040 574 9239 susanna.schwartz@savukoski.fi 
 
 Sivistysjohtaja-rehtori on saanut tehtäväksi valmistella esityksen kunnan 

eri tilojen käytöstä kunnanhallitukselle tilatyöryhmän, kunnanvaltuuston 
iltakoulun ja kuulemisten perusteella. Asiaa on käsitelty kunnassa pitkään 
pääsemättä ratkaisuun. Sivistysjohtaja-rehtori on lähettänyt 27.11.2024 
kirjeen, jossa pyydetään eri tahoilta vielä huomioita hänen esityksensä ja 
päätöksenteon tueksi. Esitykset pyydetään lähettämään sivistysjohtaja-
rehtori Joonas Rentolalle sähköpostitse 4.12.2024 mennessä. Asia on 
tarkoitus viedä viikolla 50 kunnanhallituksen päätettäväksi. 

 
 Nyt käsiteltävien tilaratkaisuiden keskeisiä kohtia ovat tilatyöryhmän 

muistiossa Kylätalon käyttö, nuorisotilan sijoittuminen Vaparin tilojen 
käyttö, Kansalaisopiston kudontapiirin sijoittuminen ja työtoiminta Sykkeen 
toiminnan sijoittuminen. Oheismateriaalina tilatyöryhmän ja 
kuulemistilaisuuden muistio. 

 
Esittelijä Hanke- ja hyvinvointikoordinaattori Susanna Schwartz-Matero 

 
Päätösehdotus Vanhus- ja vammaisneuvosto keskustelee aiheesta ja antaa tarvittaessa 

lausunnon tilajärjestelyistä. 
 

Päätös Vanhus- ja vammaisneuvosto antoi tilajärjestelyistä seuraavan lausunnon: 
 
Kylätalon tulee säilyä jatkossakin ensisijaisesti järjestöjen käytettävissä. 
Kylätalolla tulee huomioida tilojen monikäyttöisyys eri toimintoihin. Tilojen 
jatkokehittämisessä on huomioitava kalusteiden liikuteltavuus, tilojen 
muunneltavuus ja liikuntarajoitteisten tarpeet. 
--- 
Pöytäkirja tarkistettiin tämän asian osalta kokouksessa. 

 
 
 
Jakelu  
 
  


